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Bestyrelsesmøde  
den 13. februar 2024 kl. 19:30 

Multirummet 1. sal 

Konstatering af fremmødte: 
Henrik Hedegaard, Edgar Rasmussen, Hanne Roslyng-Stilou, Marianne Frandsen, Louise 
Vedel, Lars Nørredal, Peer Knudsen, Jette Tjørnelund, Henning Riber 

 
 
 

1. Opfølgning og godkendelse af referat fra sidste møde. 
Ventilationssystemet hal 1: Henning har flere gange kontaktet kommunen og afventer 
tilbagemelding på mødedato. Forhåbentlig kan arbejdet igangsættes i sommerferien.  
 
Henning rundsender opdateret mødekalender.  

 
2. Økonomi – Årsregnskab og opfølgning akk. januar. 

 
Årsregnskab 2023: overskud på ca. 575.000, der forventes overført til 2024.  
 
Fremadrettet må muligvis kun overføres 2%, hvilket vi skal holde os for øje. Drøftelser 
herom pågår pt. i kommunen. 
 
Opfølgning januar: anlægsarbejder er endnu ikke påbegyndt. Ellers kun almindelig drift.  
 

3. Orientering / meddelelser fra: 
 

a. Formand 
- Generalforsamling (skal finde en ny dato) 
Generalforsamlingen flyttes til tirsdag den 12. marts kl. 19.00. Henning sørger for 
indkaldelse + varsling på hjemmesiden. GM indstiller Lars Nørredal, GIFG 
indstiller Hanne Roslyng-Stilou, VG fodbold indstiller Henrik Hedegaard, 
badminton indstiller Peer Knudsen.  
Dirigent: Henning kontakter Merete Olsen herom. 
 

b. Halinspektør 
- Orientering daglig drift:  
Blødgøringsanlæg er ved at blive opsat i denne uge og tilsluttes onsdag i næste 
uge.  
Halfordelingsmøde afholdt uden sværdslag. Foreningerne er i fuld gang med at 
booke de aftalte tider.  
Forhøjelse af døren mellem hal 1 og 2: det er ikke muligt at gøre døren bredere, 
men den forhøjes. Endelige priser afventes – det planlægges at udføre arbejdet i 
sommerferien. 
Fjernvarmeprojekt pågår i Gadstrup-Snoldelev: hvis hallen skal omfattes af 
fjernvarme, vil beslutningen herom blive truffet hos kommunen. Der holdes i øvrigt 
borgerorienteringsmøde den 11. marts i hallen. 
Husmaleren har opsagt sin stilling! Henning prøver at finde en egnet afløser.  
- Solceller er i undersøgelsesfasen: kommunen har oprettet en non-profit 
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virksomhed, der tager sig af solceller på kommunale bygninger. Undersøgelser 
tyder på, at det økonomisk ikke kan betale sig for hallen at opsætte solceller for 
nuværende. 
- Nedkøling af spinning i undersøgelsesfasen: et par virksomheder har været ude 
for at undersøge/skitsere mulighederne for køling i lokalet. Der undersøges videre. 
 

c. Bestyrelsen i øvrigt 
- Nyt fra foreningerne 
Badminton: intet nyt 
Billard: intet nyt 
Fodbold: afholdt indendørs stævner, udendørs har været præget af kedeligt vejr i 
vinter. Kontingentopkrævninger netop udsendt. Hans Henning fra Viby er afgået 
ved døden – tak for en stor og mangeårig indsats.  
Kommunen: intet nyt 
Håndbold: vellykket fastelavnsarrangement i weekenden (fælles GIF-
arrangement).  
Motion: medlemmer arrangerede julefrokost i januar – blev afholdt på 1. salen. Der 
mangler faciliteter til affaldssortering. Generelt god aktivitet, mange deltagere på 
holdene – der er gang i nytårsforsætterne! Afholder DM i kettlebell semimaraton 
den 16. marts i boksen.  
GIF: intet ud over fastelavn – der var købt 170 slikposer. 168 blev uddelt.  
Gymnastik: pt. opvisningstræning, afholdt trænermøde vedr. bl.a. fastholdelse og 
pædagogiske principper. Godt fælles GIF fastelavnsarrangement 
 
- Orientering fra festudvalget: 
Udvalget foreslår, at festen afholdes den 25. oktober 2025 for ikke at komme i 
karambolage med efterårsferien. Budget omdelt og gennemgået; det ser fornuftigt 
ud. Der skal være spisning og musik. 
GIF har drøftet at betale foreningshjælperne som et tilskud til haljubilæet.  
Pølsevogn med service kl. 22:00 til 01:30. 
 
Evt. lave et arrangement for børn på et andet tidspunkt. Det kunne være 
hoppeborge mv. i hal 1. Vi vender tilbage til børnearrangement til efteråret. 
 
Udvalget arbejder videre med priser mv. og booker hal, musik, mad og 
fadølsanlæg nu. Annoncering og billetsalg skal i gang hurtigst muligt. 
 
- Budget/råderum for festudvalget: 
Der er pt. hensat 50.000 kr. til arrangementet.  

 
4. Til drøftelse og beslutning 

 
a) Intet 
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5. Punkter til næste møde 
 

a) Konstituering 
b) Jubilæumsfest 

   
6. Eventuelt  

 
a) Intet 

 
Næste møde: 

 
Generalforsamling 12. marts - kl. 19:00 i Ramsø Hallens mødelokale. 
 
Bestyrelsesmøde 16. april kl. 19:00 i Ramsø Hallens mødelokale. 
 


